
 Referat af bestyrelsesmødet torsdag, den 23.5.2024 kl. 17.30-18.45 i kapellet. 
 Deltagere: 
 Afbud:  Afbud fra Julie. Helle har orlov 
 Læs referat fra 17.4.24 

 1.  Godkendelse af dagsorden og 
 referat  - valg af referent 
 - valg af ordstyrer 

 Helge 

 2.  Bestyrelsens punkt  • To do sommerkoncert. Vi gennemgår listen. 
 Flere opgaver er fordelt. 

 • Helges forslag til ny og mere sikker Google 
 infrastruktur: Dagsordener til 
 bestyrelsesmøder/Dagsordener 2024:  FKF og Google 
 Workplace - 17.4.2024.pdf 
 Forslaget er vedtaget, Helge går i gang med opgraderingen. 

 • Fordeling af bestyrelsens opgaver 
 Udsættes til næste møde. 

 3.  Indkomne forslag fra koret  Ingen 

 4.  Indkomne henvendelser fra 
 eksterne  Fx vedr. potentielle 
 samarbejdsprojekter  her kan man 
 skrive 

 Ingen 

 5.  Økonomi 
 -herunder fundraising 
 Kontingentopkrævning 

 •  Hvem betaler dirigent og pianist (hvis der skal  pianist 
 på)  med de studerende og Alice den 6.6.? 
 Alice overbeviste Helge d. 16.5.2024 i løbet af 29 sek om, 
 at  der er flere fordele ved at vi honorerer dirigenten end at 
 SMDK honorerer dirigenten. 
 Så det holder vi fast i. 

 6.  PR og rekruttering 
 Fx nyt om hjemmeside, Facebook, 
 PR initiativer 

 •  Luisa kontakter OS for at spørge, om vi må have 
 flyers liggende. 
 Vi dropper dette, da FKF jo allerede er 
 beskrevet i  programmet. 

 7.  Planlægning af koncerter og 
 koncertprogrammer 

 • Messias i Svendborg den 5/12 - ja eller nej? 

 Bestyrelsen anbefaler, at vi ikke synger Messias i 
 år. Kasper sørger for at aflyse hos solisterne. 

 •  Dato for Peter Bruuns Som Første Morgen – 
 Et  juleoratorium om hjerter og lys. 
 Grønt lys fra Fredens til 13/12. 
 14/12 i Møllevangskirken i Århus. 



 8.  Forhold vedr. korleder  • Kaspers nye kontrakt. 
 Vigtigt at få afklaret forsikring, 

 (Fx ændringer af kontrakt, ønsker til brug 
 af  vikardækning, 

 Luisa har skrevet til Kor72 og spurgt til lovpligtig forsikring 
 af  korleder, også ved større projekter. 

 Kasper undersøger om hans egen arbejdsskadeforsikring 
 dækker hans opgaver. 

 9.  Diverse opfølgning  • “Samarbejdskontrakt” i bestyrelsen. Luisa er gået i stå 
 med  udarbejdelsen! Tages op efter sommerferien 

 • Forretningsorden for FKF (redigeres og opdateres) 

 • Vedr. stemmeprøver og stemmeprøveudvalg 
 2025:  i korets vedtægter står der i §2, stk. 2: 

 Stk. 2: Alle medlemmer kan indkaldes til en fornyet 
 stemmeprøve efter korlederens skøn. Stemmeprøven 
 aflægges for korlederen og et eller flere medlemmer af 
 bestyrelsen eller et af bestyrelsen udpeget udvalg. 
 Resultatet  af stemmeprøven – sammenholdt med 
 hensynet til balancen  og homogeniteten i koret –  kan 
 medføre, at korlederen i  enighed med bestyrelsen 
 beslutter, at medlemmet ikke kan  fortsætte i koret. 

 Bestyrelsen foreslår, at der nedsættes et 
 stemmesprøveudvalg, og at Alice medvirker ved den 
 første dags stemmeprøver for sopraner 2025, hvor også 
 Kasper og stemmeprøveudvalget deltager. 

 - Punktet er ikke nået og der følges op til næste 
 bestyrelsesmøde med Kasper. 

 10.  Punkter til dagsorden til næste møde  Næste møde: 12/6- 24 kl. 19-21 
 Rykkes til onsdag, den 26/6 kl. 19-21/Luisa 

 11.  Referent  - 

 12.  Evt. 



 13.  Opfølgning fra møder, der skal 
 formidles  til Kasper 

 ● Amalie Kaad som pianist og dirigent (jvf. Kaspers 
 mail)? 

 Bestyrelsen  er  enige  om,  at  vi  gerne  vil  tage 
 imod  tilbuddet  om  at  anvende  Amalie  som 
 vikar  både  for  pianisten  og  dirigenten  når  vi  har 
 brug for det. 

 Kasper vil gerne bruge Amalie som en mulighed, 
 hvis  korprøverne enkelte gange skal deles op i 
 forhold til  indstudering. 
 Vi kan bruge Amalie som vikar. Alice har til Kasper 
 givet udtryk for, at hun gerne vil træde til. 


